



Article number / Artikelnummer: **112200-SET30**

EAN number / EAN: 4250384778736
Freight category / Frachtkategorie: A

System for 30° roof fall protection

System für 30° Dachfang



Item description

System for 30° roof fall protection

System for 30° roof fall protection

To ensure safe protection during roofing work.

- railing height: 1.00 m
- with board holding brackets for 40 mm boards and carabiner hooks for securing safety nets
- railing post secured with a folding pin in the adjustment bracket
- made of Ø 48.0 mm steel tube
- the boom arm has a perforated rail with 5 adjustment options in increments of 10 cm
- clamping piece for securing the boom arm to rafters and purlins
- 90° rotatable
- clamping range up to max. 36 cm

Artikeltext

System für 30° Dachfang

System für 30° Dachfang

Um einen sicheren Schutz auf Dacharbeiten zu gewährleisten.

- Geländerhöhe: 1,00 m
- mit Bretthaltebügel für 40 mm Bretter und Karabinerhaken für das Befestigen von Fangnetzen
- Geländerpfosten wird mittels Klappestecker in der Justierhalterung gesichert
- aus Ø 48,0 mm Stahlrohr, der Ausleger hat eine Lochschiene für 5 Einstellmöglichkeiten im Raster von 10 cm
- Klemmstück für die Aufnahme vom Ausleger zur Befestigung am Sparren und Pfette
- 90° drehbar
- Klemmbereich bis maximal 36 cm

* All data are approximate values (partly with industry-standard rounding for better understanding) and serve only for product understanding, but not as a basis for the design of accessories, storage solutions, adaptations, combination products or the like. All information is without guarantee, for possible errors and resulting consequences we assume no responsibility.

* Alle Angaben sind Richtwerte (teilweise mit branchenüblichen Rundungen zum besseren Verständnis) und dienen lediglich zum Produktverständnis, nicht aber als Basis zum Bau von Zubehörteilen, Lagergestellen, Adaptierungen, Kombinationsprodukten o.ä. Alle Angaben sind ohne Gewähr, für evtl. Fehler und resultierende Folgen übernehmen wir keine Verantwortung.